

Referat af møde i lokalbestyrelsen 22. maj 2024

Deltagere:

Peter Enevold (PE), formand
Irma Trebbien (IT), 1. næstformand
Karin Jensen (KJ), 2. næstformand
Lizzi Petersen (LP)
Dorit Myltoft (DM) AFBUD
Ole Wildt-Andersen (OWA)
Hans Juhl Jørgensen (HJJ)
Hans Mikkelsen (HM)
Hanne Fridmann (HF) AFBUD
Erik Christensen (EC), 1. Suppleant AFBUD
Helen Therkildsen (HT), 2. suppleant

Ulla Pedersen (UP), kasserer

Praktisk arrangør: Hans Juhl-Jørgensen (husk evt afbud til Hans)

1. Velkomst, valg af ordstyrer og evt. supplerings af dagsorden
Irma valgt til ordstyrer, Karin referent.

2. Regnskab v/UP
 - a) April regnskab udsendt, evt. opklarende spørgsmål.
Kort gennemgang.
 - b) Ulla og Irma var til såkaldt årsrapportmøde 1. maj
Godt møde. I hele organisationen var der et overskud på ca. 14 mill. Ca. 7 mill. skal bruges til et nyt bookingsystem.
 - c) Udfordringer med udbringning af blade via DAO
Drøftet. Bladet kan altid læses på hjemmesiden.

3. Kontorområdet v/LP og UP
 - a) Medlemmer status
Medlemstallet er nu 5713. Der er indmeldt 273 i år; det er en tilgang på 247. Vi har 232 frivillige.
 - b) Kontormøde afholdes 23. maj 12:00.
Irma og Peter deltager. Dagsorden er udsendt.



- c) Kontakt under sommerlukning, mail og telefon.
Opfordring modtaget fra landsorganisationen. Aftaler laves på kontormødet.
- d) Lokaler Adelgade, bestyrelsen adgang til lokale-kalender (PE)
Kalenderen deles, så flere kan se, hvornår der er ledigt. Hans og Lizzi ordner det praktiske.
4. Nyt fra formanden og punkter til beslutning.
- a) "Takt og tone" ved bestyrelsesmøder
Opfordring til at holde talerækken.
- b) Samarbejde med f.eks. Røde Kors
Peter og Anne Lerche Nordlund mødes og drøfter et evt. samarbejde.
- c) Frivillig "kampagne" via nuværende frivillige
På augustmødet opsamles, hvad vi mangler frivillige til. Nyhedsbreve bruges efter behov. Ved frivillig-sammenkomst 20. september gives opfordring til hjælp. Omkring årsskiftet evt. direkte kampagne.
5. Socialt-humanitære område v/IT
- a) Nye/ændrede aktiviteter
Underholdningen til demenscafeen koster 14000 kr. i første halvår – 10 gange, og stiger i 2. halvår til 16900 kr. for 9 gange. Vi skal senere på året have en drøftelse af hvad vi vil samt økonomien vedr. demenscafeen. Irma har været til møde med kommunens visitatorer og har fortalt om vores socialhumanitære aktiviteter, bl.a. it-bisiddere. Der er 82 tilmeldt til foredraget Kommunikation og demens tirsdag den 28. maj.
6. IT-området v/HJJ
- a) Evt. it-hjælp på Egeparken
Efter møde med Berit Jensen, leder demens og aktivcentret og Pernille Jakobsen, aktivcenter Egeparken, blev følgende besluttet: Temaeftermiddage hver anden tirsdag og it-café den modsatte tirsdag.
- b) Nye/ændrede aktiviteter
Slægtsforskningsholdet er p.t. fyldt op.



7. Motions-området v/OWA
 - a) Nye/ændrede aktiviteter
*Kun 2 tilmeldte til roning og 1 tilmeldt kajakkursus.
Der oprettes 4 svømmehold.*
 - b) Udfordring med aktivitetsleder til stolegymnastik Vestervold
Der mangler en aktivitetsleder. Nyhedsbrev udsendes med efterlysning.
 - c) Bord-/bænkesæt til krolf
Opgivet, for dyrt.
 - d) Cykling
Helge Rasmussen vil starte et cykelhold for nogle, der vil cykle korte, rolige ture. Opbakning fra bestyrelsen.

8. Kulturområdet v/DM
 - a) Nye/ændrede aktiviteter
Intet nyt.
 - b) Finn Nørbygaard
Formandskabet foreslår at kræve medlemskab i Ældre Sagen for at deltage. Opbakning fra bestyrelsen.

9. Kortspil v/LP
 - a) Evt. nyt
Starter igen 2. september.

10. Aktiviteter for mænd v/HM
 - a) Nye/ændrede aktiviteter
Overvejelse om at udbyde et ekstra træværkstedshold.

11. Nyt fra Ullerslev v/KJ
 - a) Nye/ændrede aktiviteter
Intet nyt.

12. Fundraising v/PE
Intet nyt.

13. Orienteringspunkter:
Koordinationsudvalg: Møde afholdt med udvalgsformænd m.fl. 21, maj.
Dagsorden udsendes til orientering.



Proces med hørings svar til kommunens budget 2025 aftalt.

Distriktet: Distriktforsamlingsmøde 27. maj, Peter deltager

Seniorråd: Møde 22. maj med Ældreudvalget. På seneste møde ingen epokegørende emner. Se evt. selv referat på kommunens hjemmeside.

Sundhedspolitisk konference 7. maj med spændende indlæg.

Landsforeningen: Dialogmøde 15. maj i Fredericia, Peter deltog. Se i øvrigt selv på Frivilligportalen under "Organisation".
Orientering om Ældretelefonen. Det er en samtalelinje, ikke rådgivning. Åben man. – fre. Kl. 9 – 15.

14. Eventuelt
Intet til referat.

Deadlines:

Det Sker: Jfr. Søren Torpe

Lokalbladet: Næste deadline er 29. juni

Kommende bestyrelsesmøder/praktisk arrangør mv.:

Onsdag den 19. juni 12:30, Hans Mikkelsen er arrangør.